

# THE HONG KONG FOOTBALL ASSOCIATION LIMITED

香 港 足 球 總 會 有 限 公 司

Circular No.: 050/22 - VY

To : All Member Clubs  
From: General Secretary  
Re: 2022-23 Annual Return and Annual Subscription for Renewal of Membership  
Date: 4<sup>th</sup> May 2022

---

Dear Sir/Madam,

I am writing to draw your attention to the captioned subject matter which, in brief, requires your club to file an annual return and to pay the annual subscription (HK\$1,000) by 1 June 2022 for renewal of membership with this Association.

According to Rules 3 (3) and 3 (7), any club failing to comply with these (i.e. return and payment of annual subscription) shall cease to be a member of the Association, which will take immediate effect by the deadline (1 June 2022).

Also, according to Rule 3 (4), "Any Club which has ceased to be a Member of the Association may with the approval of the Board, be re-admitted as a Member of the Association. Such re-admitted Club shall pay to the Association the entrance fee as it were a newly affiliated Club." May I hereto reiterate that the rules will be strictly enforced as per resolution of the Board.

In other words, member clubs are not required to send to the Secretariat the physical forms and documents any more, whereas submissions have to be done through uploading those to the Football Connect System.

Hence, you are kindly request to submit to the HKFA Secretariat by 1 June 2022 the latest the follows for renewal of membership in the 2022-23 Season:-

- (1) The enclosed form containing the following official particulars of your club:- -----
- (a) Club Secretary (mandatory as he/she will be the contact of your club to proceed further the annual return).
  - (b) Contact email (mandatory for further communications and online renewal purpose).
  - (c) Other supplementary contacts including postal address, telephone and fax numbers.
- (2) Payment of annual subscription (HK\$1,000).

For the time being, thank you for your kind attention and co-operation. Please do not hesitate to contact the HKFA Secretariat if you have any question.

Yours faithfully,



Vincent Yuen  
General Secretary

Encl.: Club's Particulars for Membership Renewal 2022-23

**THE HONG KONG FOOTBALL ASSOCIATION LIMITED**  
香 港 足 球 總 會 有 限 公 司

通告編號：050/22 - VY

致：各會員  
發文人：總幹事  
事由：2022-23 球季會員年度登記及繳付年費  
日期：2022 年 5 月 4 日

敬啟者：

此通告旨在提示各會員須於 2022 年 6 月 1 日或之前辦妥會員年度登記並繳付年費(港幣一千元正)。

任何在限期時(2022 年 6 月 1 日)仍未能履行香港足球總會規例第 3(3)及 3(7)條(即球季會員年度登記及繳付年費)之會員將即時喪失會籍。

此外，根據規例第 3(3)及 3(7)條，“任何已不再是香港足球總會之會員均可在得到董事會批准的情況下被重新接納為會員。而被重新接納之會員則須支付等同於新會籍申請之入會費。”本人藉此重申董事會已議決嚴格執行所有有關規條。

有關會員年度登記已於網上處理。球會無需將實件表格遞交到香港足球總會秘書處，所有相關表格只須由各會員上載到“Football Connect System”。

因此，謹請 貴會於 2022 年 6 月 1 日或之前辦妥以下事項以重續會籍：-

- (1) 填妥隨附之會籍重續表格以提供 貴會下列官方資料：
- (a) 球會秘書 ( 必填填寫 - 因會是處理會籍重續事項的唯一聯絡人 )
  - (b) 電郵地址 ( 必填填寫 - 因以用作處理會籍重續事項用途 )
  - (c) 其他通訊方法，如郵寄地址、電話號碼及傳真號碼
- (2) 繳付年費(港幣 1000 元正)

於此，本人感謝 貴會對上述事宜的關注和配合，如有任何疑問，請隨時與秘書處聯絡查詢。

總 幹 事



袁 文 川 謹啟

附件：會籍重續資料表格 (適用於 2022-2023 球季)